

*Referat fra Bestyrelsesmøde i Lokalrådet Brunshuse, Brydegård og Enemærket Torsdag
16. april 2026 hos Lilian*

Tilstede; Lilian, Steffen, Finn, Emil

og Lise

Afbud; Josephine, Jens og Ove

1.

Referat, udsendt 12/3 (Inkl. fremtidige mødedatoer)

Godkendt

2.

Siden sidst

Runde med løst og fast.

1. masteudvalg

v/Poul Hansen

Afbud fra Poul Hansen.

Punktet blev udsat til næste møde, hvor Poul Hansen vil
orientere os.

2.

formands-kaffe m/beboerforeningen 4/4 v/ Lilian

Konstruktivt møde mellem de to formænd. Fremadrettet vil Lilian
og Kristine mødes en gang hvert kvartal.

Begge har ønske om synlighed og åbenhed.

3.

dialogmøde m/Assens kommune, datoforslag v/Lilian

Torsdag d. 10. sep. 2026 Kl. 19-21

Hele bestyrelsen mødes med seks medlemmer af byrådet samt Steen

Søgaard, som er lokalrådets kontaktperson i Assens Kommune.

De seks medlemmer repræsenterer kommunens fem politiske
udvalg for hhv. Miljø & teknik, Beskæftigelse, Kultur & fritid, Børn
& skole og Sundhed & ældre.

Lokalrådet er forpligtet til at deltage, et krav for at modtage

tilskud fra Assens kommune.

Bestyrelsen overvejer relevante punkter til mødet.

4.

Bankkonto etableret. Assens kommune og virk.dk får kontonr.

Det virker.

5.

evt. nyt om lokalt beredskab

Nysgerrighed på hvilke erfaringer man har fra oversvømmelsen i

oktober 2023 hos kommunen, hvad kan gøres bedre næste gang?

Lokalrådet vil kontakte Helnæs Lokalråd for at høre om deres

oplevelser og tanker om beredskab.

3.

hjemmeside og portal:

Husk billeder af bestyrelsen, sendes til Steffen.

3.1 er alle klubber og foreninger med?

Så langt, har de lokale foreninger vist positiv interesse for

den fælles portal. Steffen har lavet et superflot og professionelt udkast til

hjemmesiden. Vigtigt at portalen er lige for alle foreninger. At alle er

repræsenteret og hver forening eller gruppe har adgang til at foretage

ændringer og lave opslag.

Beslutning; Lokalrådet betaler udgifter til hjemmesiden. Omtrent

1000,- årligt.

3.2 Hvordan "strikker" vi en god løsning sammen?

Det påtænkes at mødes med de relevante foreninger og grupper.

3.3 invitation til links i portalen til områdets

virksomheder

Portalen vil også være for virksomheder, som er tilknyttet

området med beboere.

4.

Velkomstbesøg, A4, identifikation af nye tilflyttere

Velkomstbrev, der arbejdes videre. Steffen og Ove laver et

skriv. Evt. hjælp fra Lise, hvis Ove er optaget af andet.

1. sommerhusforeningens

25-års jubilæumsskrift

Jens leder ...

2.

historisk oversigt fra “det hvide hus” til velkomstfolder

Lilian hører mandegruppen.

5. Nyt fra kommunen eller andre offentlige myndigheder

5.1 høring om ordensreglement f. Agernæs havn

Ingen kommentarer til ordensreglementet.

6.

Modtagne forslag fra beboerne

1. overholdelse

af hastighedsgrænser

Bestyrelsen påtænker at lave en temadag med indkomne forslag for

alle områdets beboere.

Første tema vil blive;

Status på trafikken i Brunshuse, Brydegård og Enemærket.

.

Hvilke muligheder har vi for, at sikre

fornuftig afvikling med tilpas fart og opmærksomhed

Steen Søgaard fra Assens kommune inddrages for at få overblik

over mulige løsninger.

Datoforslag; torsdag d. 24. sep. 2026

2.

ønske om helårs-åbent toilet på Feddet

Det kunne være fint med en henvisning til havnens toilet (som

har helårsåbent).

Emil kontakter Naturstyrelsen.

7.

Generalforsamling 11/3, mødested: Gl. Avernæs?

Beslutning; Generalforsamling afholdes 11. marts 2027

Lokalrådet bestyrelse ønsker ikke at gå beboerforeningen i

bedene med deres arrangement på Gl. Avernæs. Det undersøges om det er muligt at

afholde generalforsamlingen hos Agger Vin den første gang. Herefter evt.
afprøvning af andre lokale steder.

8. Eventuelt

Der blev indtaget lagkagerester fra vandrelaugets jubilæum.

Tak 😊

Næste møde afholdes torsdag d. 11. juni hos Emil.